
Klima-, Energi- og Bygningsudvalget

Til: Statsministeren

Dato: 6. november 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEB alm. del

Spørgsmål 29
Hvornår blev statsministeren første gang opmærksom på, at udbygningen af
solceller kunne medføre et helt ukontrolleret statsligt provenutab?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Lars Løk-
ke Rasmussen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lars.Rasmussen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne
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